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Diverse fracties in de Utrechtse gemeenteraad 
willen nog deze maand praten over de 
toekomst van de locatie Puntenburg van 
basisschool De Twijn. Ouders van de 
zogeheten Puntenburgerschool voeren actie 
om hun kinderen les te laten houden in het 
gebouw in het Stationsgebied, dat door 
eigenaar ROC te koop wordt aangeboden. 
Een plan van het oudercomité om het pand te 
behouden voor onderwijs biedt volgens raadslid 
M. Mos van GroenLinks aanknopingspunten voor 
verdere discussie over het gebouw. De 
meerderheid van de gemeenteraad heeft 
wethouder R. Verhulst vorig jaar al aangespoord 
om alles in het werk te stellen zodat de school 
aan de Laan van Puntenburg kan blijven. Verhulst 
wil graag praten, laat hij weten in een brief die 
gisteren door de ouders werd ontvangen. Maar de 
oplossingen die zij aandragen zijn naar zijn 
mening minder geschikt voor behoud van het 
schoolgebouw. Kadastrale splitsing van het pand, 
zodat de gemeente alleen het deel van de 
basisschool zou kunnen kopen, kan volgens de 
wethouder  

 

 
de monumentale waarde aantasten. Ook vreest 
hij dat het resterende deel moeilijk te verkopen 
valt. ,, De aanwezigheid van de school beperkt de 
gebruiksmogelijkheden en de waarde van het 
pand.’’ Wethouder Verhulst schrijft verder dat de 
ouders de verbouwingskosten te laag berekenen. 
Ook het deel dat de school niet  gebruikt moet 
worden opgeknapt vanwege de geluidsoverlast 
van het langsrazende treinverkeer. In zijn brief 
benadrukt wethouder Verhulst dat hij zich blijft 
inzetten voor behoud van de school op de huidige 
plek, maar niet duidelijk wordt hoe hij dat wenst te 
doen. Tegelijkertijd schrijft Verhulst dat er aan de 
randen van de binnenstad en in de meeste 
omliggende wijken voldoende aanbod van 
scholen is. Alleen in Utrecht- Oost zijn 
wachtlijsten. 
De leefbaarheid in het Stationsgebied verhogen 
door er een balans van functies te handhaven is 
een doel dat de gemeente nastreeft, aldus de 
wethouder, maar dat kan niet ten koste van alles 
gebeuren. ,, Als dezelfde voorziening op een 
gelijkwaardige locatie goedkoper is, kiest de 
gemeente dáár voor 

 

 


